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پرداخت کرایه تاکسی در بروجرد 
الکترونیکی می شود 

ســپهرغرب، گروه خبــر: مدیرعامل ســازمان 
حمل ونقل بار و مسافر شــهرداری بروجرد با اشاره 
به افزایش نرخ کرایه تاکســی در این شهرســتان، 
گفت: پرداخت کرایه تاکسی در بروجرد الکترونیکی 

می شود.
حســن غیاثوند اظهار کرد: نامه هایــی برای افزایش نرخ 
تاکســی ها در ســال 98 به شهردار ارســال کرده ایم و وی 
موافقت خود را اعلام کرده اســت؛ روال کار به صورت قانونی 
در حــال انجام بــوده و منتظریم تا بعد از مصوب  شــدن و 
تصویب نهایی از ســوی فرماندار، به مردم و رانندگان اعلام 

کنیم.
وی با بیان اینکه افزایش نرخ کرایه هم برای تاکســی ها 
و هم برای اتوبوس های درون شــهری لحاظ می شود، افزود: 
یکــی از کارهای عمــده ای که در حال انجام آن هســتیم، 

مسئله الکترونیکی کردن کرایه ها از طریق کارت است.
مدیرعامل ســازمان حمل ونقل بار و مســافر شهرداری 
بروجرد عنوان کرد: شهروندان برای طرح الکترونیکی کردن 
کرایه تاکسی ها نیاز به تهیه کارت جدید ندارند و می توانند 
از کارت های پرداخت الکترونیکی اتوبوس که در بین عموم 

مردم هست، استفاده کنند.
وی بیــان کرد: اســتارت طرح کارت هــای الکترونیکی 
برای تاکســی ها زده شده و همشهریان می توانند با مراجعه 
به ســازمان تاکســیرانی آن را دریافت کنند؛ قبلًا قرار بود 
تــا رانندگان برای دریافت دســتگاه هزینه ای معادل ســه 
الی چهــار میلیون تومان را پرداخت کننــد، اما با توجه به 
تحریم ها و رایزنی برخی از شــرکت ها، توانستیم این مهم را 
با نصب یک برنامه روی گوشی تلفن همراه به  ثمر برسانیم.

غیاثوند گفت: بــا نصب برنامــه الکترونیکی پرداخت و 
دریافت روی گوشی همراه دو سیم کارته مشکل پرداخت ها 
از بین می رود و همشهریان و رانندگانی که گوشی همراه دو 
سیم کارته ندارند، می توانند با مراجعه به بانک مهر ایرانیان 
و دریافت وام قرض الحســنه دو میلیون تومانی، این مشکل 

را حل کنند.
مدیرعامل ســازمان حمل ونقل بار و مســافر شهرداری 
بروجرد ضمن اشــاره به آسان  بودن اســتفاده از این روند 
کاری در ســطح شــهر و همچنین رضایتمنــدی مردم و 
رانندگان، خاطرنشان کرد: مردم اصلًا نگران تهیه کارت های 
پرداخت الکترونیکی نباشــند، این کارت هــا را می توانند از 
تمام باجه های فروش کارت در ایســتگاه های اتوبوس سطح 
شــهر دریافت کرده و شــارژ کنند. همچنین رانندگان نیز 
نگران نصب و اجرای برنامه مورد نظر نباشــند، بعد از تهیه 
تلفن همراه دو ســیم کارته و مراجعه به ســازمان، عملیات 
نصــب و آموزش برای آنان انجام می شــود؛ این کار نیاز به 

آموزش خاصی ندارد.
غیاثونــد اظهار کرد: برای اجرایی  شــدن پرداخت کرایه 
تاکسی در بروجرد به صورت الکترونیکی در حال حاضر هیچ 

مشکلی نداریم و تمام زیرساخت های نیز آماده است.

خبــر

مرز خسروی یک ماه قبل از اربعین 
باز می شود

سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل امور مرزی وزارت 
کشور گفت: امسال با توجه به مذاکرات صورت گرفته، 
قرار اســت مرز خســروی یک  ماه قبل از اربعین 
بازگشایی شود تا امکانات مورد نیاز استقرار یافته و 

 زیرساخت ها برای تردد زائران فراهم شود.
چند ســالی است که اعلام می شــود مرز خسروی برای 

تردد زوار اربعین حسینی آماده می شود.
احداث و روکش آســفالت راه ها، تأمین آب آشــامیدنی 
مورد نیاز زوار، ایجاد روشنایی مسیرهای تردد زوار، احداث 
چندین پارکینگ با ظرفیت بیــش از 150 خودرو ازجمله 
زیرساخت های ایجادشده ســال گذشته در شهرستان قصر 
شــیرین و مرز خسروی برای تردد راحت و امن مسافران و 
زائرانی بود که برای عبور از این مرز حتی روادید نیز گرفته 
بودند، اما آن ها با درهای بسته و اینکه »هنوز بسترهای لازم 
در کشــور عراق برای تردد زوار اربعین انجام نشده است«، 

مواجه شدند.
مشکل اصلی در مرز خسروی برخی نگرانی های امنیتی 
سال های گذشته در آن سوی مرز و در خاک عراق بوده که 
ازنظــر مقامات نظامی و امنیتی ایــران، این نگرانی برطرف 
شده است؛ امسال مســئولان تصمیم گرفته اند همه چیز را 
مهیا کنند تــا در آینده نزدیک مرز خســروی به طور کلی 
بازگشــایی شود تا دقیقه آخر مانند ســال گذشته غافلگیر 

نشوند.
بنا به اعلام مسئولان ستاد مرکز اربعین حسینی، دولت 
عراق نیز تاکنون بیش از 95 درصد برای بازگشایی این مرز 

اعلام آمادگی کرده است.
فرماندار قصر شیرین بهترین مرز را برای تردد زوار، مرز 
خســروی می داند و می گوید: پایانه خیلی خوب این مرز در 

سطح منطقه بی نظیر است.
مرادعلــی تاتار به وجود 14 هتل و مســافرخانه در این 
شهرستان اشــاره و بیان کرد: اعضای کمیته امنیت ملی و 
نمایندگان اســتان از همین مرز برای زیارت عتبات عالیات 

تشریف می برند.
نماینده مردم گیلانغرب، ســرپل  ذهاب و قصر شــیرین 
در مجلس شورای اسلامی چند روز پیش خبر از بازگشایی 

این مرز داد.
فرهاد تجری اظهار کــرد: به حول و قوه  الهی طی چند 
روز آینده بازگشــایی این مرز برای تردد زوار نهایی خواهد 

شد.
مدیرکل امور مرزی وزارت کشــور نیز در این خصوص 
می گوید: سال گذشته با وجود آمادگی ایران، مرز خسروی 
بازگشایی نشد و زائران از مرزهای مهران، شلمچه و چذابه  

وارد خاک عراق شدند.
شهریار حیدری ادامه داد: امســال با توجه به مذاکرات 
صورت گرفتــه قرار اســت مرز خســروی یک  مــاه قبل از 
اربعین بازگشایی شــود تا امکانات مورد نیاز استقرار یافته 

و  زیرساخت ها برای تردد زائران فراهم شود.

خبــر

5 هزار واحد مسکونی غیر مجاز 
در بستر رودخانه های کرمانشاه ساخته شده  است

ســپهرغرب، گروه خبر: معاون هماهنگی 
اینکه  بیان  با  کرمانشاه  استاندار  عمرانی  امور 
دولت می خواهد حریم رودخانه ها را آزاد کند، 
اعلام کرد: پنج هزار واحد مسکونی غیر مجاز 
در بســتر و حریم رودخانه های استان ساخته 

شده  است.
روز گذشــته جلســه ســتاد بازســازی استان 
کرمانشاه در محل ســالن امید استانداری به منظور 
تشریح جزئیات خسارت های سیل اخیر و برنامه های 

دستگاه های مختلف جهت بازسازی ها، برگزار شد.
در ایــن جلســه مهرداد ســالاری بــا تأکید بر 
آزادســازی حریم و بســتر رودخانه هــا و انتقاد از 
شــهرداری کرمانشــاه و آب منطقه ای درخصوص 
اجازه ساخت وســاز دادن در حریم رودخانه ها، بیان 
کرد: تصمیم گرفته ایم حریم رودخانه ها در محدوده 
قانونی شــهر کرمانشــاه تعریف شــود و شهرداری 
بــا هماهنگــی آب منطقه ای ضمــن نصب علائم و 
موانع ثابت، اقدام به مشــخص کردن محدوده دقیق 

رودخانه ها کند.
ســالاری با بیان اینکه دولــت می خواهد حریم 
رودخانه ها را آزاد کند، اعــلام کرد: پنج هزار واحد 
مسکونی غیر مجاز در بســتر و حریم رودخانه های 

استان ساخته شده  است.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار کرمانشاه 
با اشــاره به حدود 160 واحد مســکونی که در حریم 
رودخانه قره سو در محله کرناچی ساخته شده ، تصریح 
کرد: باید مشخص شود چه تعداد از این واحدها مجوز 
ساخت دارند و چه تعداد بدون مجوز ساخته شده اند؛ 
چون هرکدام از این دو دسته برخورد متناسب با خود 
را می طلبــد و یک محل جدید برای احداث واحد های 

آنان باید درنظر گرفته شود.
ســالاری بیان کرد: علت بخش اعظم پس زدگی  
آب و آب گرفتگــی محله کرناچی در جریان ســیل 
اخیر، پل فلزی کمربندی غربی بود و باید شهرداری 
کتباً اعلام کند که چرا نتوانســته اســت این پل را 
تخریب کند و همچنین باید برنامه شــهرداری برای 

تخریب آن اعلام شود.
در ادامه این جلســه فریبــرز کرمی، مدیرکل 
راهداری اســتان با اعلام خســارت 526 میلیارد 
تومانــی به بخــش راه و ابنیه  راهــداری ازجمله 
یک هــزار و 435 پل و اســتهلاک ســه میلیارد 
تومانی ماشــین آلات ایــن اداره، از کمبود اعتبار 
جهت بازســازی خســارت ها و نیز خرید لوله های 
فلــزی برای انتقال آب چشــمه های بســیار زیاد 

ایجادشده در کنار راه های استان گلایه کرد.
و  آب  عامل شــرکت های  مدیران  همچنیــن 
بیان خسارت ها  به  روســتایی  و  فاضلاب شهری 
و اولویت های این شــرکت ها در زمینه بازسازی 
پرداختنــد و از لــزوم تهیــه برخــی امکانات و 

تجهیزات جهت پیشــبرد امور سخن گفتند.
در ادامــه امیدعلی مرآتی، مدیرعامل شــرکت 
توزیع برق اســتان از خسارت 71 میلیارد تومانی به 
شــبکه های توزیع برق و اقدامات این شرکت جهت 

بازسازی خسارات سخن گفت.
همچنین علی اســدی، مدیرعامل شــرکت برق 
منطقه ای با اشــاره به وارد شــدن خسارت به یکی 
از خطــوط انتقال برق بســیار مهــم در حد فاصل 
شهرســتان کنگاور در استان کرمانشاه و شهرستان 

اسد آباد در اســتان همدان، از لزوم ترمیم این خط 
و نقش اساســی آن در تهیه برق برخی استان های 
کشــور و نیز کشور عراق ســخن گفت و با توجه به 
نزدیک شدن به ماه های گرم سال و افزایش مصرف 

برق، خواهان رسیدگی سریع به این موضوع شد.
در بخش دیگری از این جلسه مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای استان کرمانشاه با بیان پیشرفت 40 درصدی 
پروژه آبشوران، در مورد خطر ریزش خاک در حد فاصل 
مسجد آیت الله بروجردی تا میدان وزیری علی الخصوص 
خیابان شهید حداد عادل هشدار داد و خواهان یک کار 

گروهی و ضربتی برای رفع این مشکل شد.
بهــرام درویشــی ادامه داد: بیــش از 50 درصد 
پس زدگــی آب محلــه کرناچی به خاطــر پل فلزی 
کمربندی غربی بوده  اســت؛ چراکــه این پل محل 
تجمع اجسامی می شــود و همین امر سبب کندی 

جریان آب می گردد.
گفتنی اســت؛ در پایان این جلســه ســالاری 
شــهرداری کرمانشاه را موظف کرد ظرف یک هفته 
حریم و بستر رودخانه قره سو در محله کرناچی را با 
بلوک های سیمانی مشــخص کند و همچنین اداره 
راه و شهرسازی و شــرکت آب منطقه ای واحد های 

مسکونی در حریم رودخانه را مشخص کنند.

خبر

خودکفایی در گندم به مرحله پایداری رسیده است
برداشت 880 هزار تُن گندم از مزارع کرمانشاه

ســپهرغرب، گروه خبــر: مدیرعامل 
شــرکت غله و خدمات بازرگانی منطقه 9 
کشور از برداشــت بیش از 880 هزار تنُ 

گندم از مزارع کرمانشاه خبر داد.
ماشــاالله ارویســی درخصوص میزان تولید 
گندم در سطح کشور و اقدامات صورت گرفته در 
استان کرمانشاه اظهار کرد: یکی از شاخص های 
مهم ســنجش امنیت غذایی کشور، خودکفایی 
در تأمین گندم مورد نیاز مردم اســت و خرید 
تضمینــی ابزاری تشــویقی به منظــور ترغیب 
کشاورزان به کاشت این محصول استراتژیک و 

حیاتی محسوب می شود.
وی افــزود: با سیاســت های خوب دولت در 
تعیین نرخ خرید تضمینی محصولات کشاورزی، 
شــاهد تولید روز افزون گندم در سراسر کشور 
بوده ایم؛ به نحوی که ثبت میزان بی سابقه تولید 
و خرید تضمینی گندم در سال زراعی 95-94 

موجب برگزاری جشن شـــکرگزاری گنـــدم 
پـس از 12 سال وقفه شد و با تلاش کشاورزان 
زحمت کش و سیاست گذاری دولت، خودکفایی 
در تأمیــن گندم مورد نیاز مــردم هم اکنون به 

مرحله پایداری رسیده است.
این مقام مسئول بیان کرد: در استان کرمانشاه 
نیز طبق آمار ســازمان جهاد کشاورزی با وجود 
کاهش سطح اراضی زیر کشت گندم، خوشبختانه 
شاهد رشد 45 درصدی خرید تضمینی گندم در 
بازه زمانی ســال 90 تا 97 بوده ایم و میزان خرید 
تضمینی گندم از 435 هزار تنُ در ســال 90، به 

بیش از 639 هزار تنُ در سال 97 رسید.
ارویســی ادامه داد: این در حالی است که با 
همت تمامی دســتگاه های عضو شورای پایش 
گنــدم، آرد و نان اســتان، ســرانه مصرف آرد 
بین خانوارهــای کرمانشــاهی از 10 کیلوگرم 
به ازای هر نفر، هم اکنون به رقمی حدود هشت 

کیلوگرم رســیده است و همگی در تلاشیم تا با 
افزایش کیفیــت آرد و نان تولیدی و همچنین 
اصلاح الگوی مصــرف، این رقم را به زیر هفت 

کیلوگرم برای هر نفر برسانیم.
مدیرعامل شــرکت غله و خدمات بازرگانی 
منطقه 9 کشــور افزود: با توجــه به پیش بینی 
سازمان جهاد کشاورزی استان کرمانشاه مبنی 
بر برداشت بیش از 880 هزار تنُ گندم از مزارع 
استان در ســال زراعی جاری، برنامه ریزی های 
لازم جهــت انجــام خرید تضمینــی محصول 
اســتراتژیک گندم بــا جانمایی خــوب حدود 
80 مرکــز خریــد مجهز و اســتاندارد، صورت 
گرفته است و شــرکت غله و خدمات بازرگانی 
آمادگی کامل دارد تا گندم تولید مزارع استان 
را بــا قیمت مصوب 17 هــزار ریال برای گندم 
معمولــی و 17 هزار و 700 ریــال برای گندم 
دروم، خریــداری و در ســیلوهای اســتاندارد 

ذخیره سازی کند.
وی همچنین از کشــاورزان خواســت تا در 
شــرایط جنگ گســترده اقتصادی که غربیان 
به ویژه آمریکای جنایتکار علیه مردم کشــور به 
راه انداخته اند، فریب دلالان را با وعده های پوچ 
و فریبنــده نخورند و آینده غذایی کشــور را به 
ســود ناچیز امروز نفروشند؛ چراکه امروز تولید 
هر خوشــه طلایی گندم به مثابه شــلیک یک 

گلوله بر قلب استکبار جهانی است.
ارویســی با بیان اینکه خرید تضمینی گندم 
در اســتان کرمانشــاه از اوایل خردادماه آغاز و تا 
اواسط شهریورماه به طول خواهد انجامید، افزود: 
کشاورزان گرانقدر می بایستی با مراجعه به مراکز 
خدمات سازمان جهاد کشاورزی نسبت به ثبت نام 
در ســامانه پهنه بندی اقدام و در زمان برداشــت 
محصول با در دست داشتن برگه معرفی نامه معتبر 

به مراکز استاندارد خرید تضمینی مراجعه کنند.

سپهرغرب، گروه خبر: شهردار بروجرد 
با اشــاره به اجرای طرح نهضت آسفالت 
معابر در این شــهر، گفت: به دنبال ایجاد 
و جذب  بروجرد  در  محلــی  بازارچه های 
سرمایه گذار در بخش های مختلف هستیم.
رحیــم جافــری در رابطه با اجــرای طرح 
نهضت آســفالت در بافت های مختلف شهری و 
ســطح خیابان های بروجرد اظهار کرد: با توجه 
به اینکه آســفالت یکــی از نهاده های خدمات 
شــهری است که توسعه و نوســازی راه توسط 
آن انجام می شود و نســبت به سایر مواد چون 
شن و ماسه و دانه های سنگی از بالاترین قیمت 
نیز برخوردار اســت، شهرداری بروجرد با وجود 
مشکلات مالی موجود، سعی کرده است در امر 

نهضت آسفالت تلاش مضاعفی داشته باشد.
      لکه گیری خیابان های آسیب دیده 

از سیلاب
وی افــزود: نهضت آســفالت بــا دو محور 
آسیب دیده  خیابان های  لکه گیری  شامل  اصلی 

ناشــی از حفاری، بارندگی های اخیر و سیلابی 
شــدن که باعث تخریب زیرساخت های شهری 
شــد و بازآفرینی محله های هدف در بافت های 
ناکارآمد شــهری انجام می شــود و این طرح تا 
اتمام آســفالت بافت های فرســوده شهر ادامه 

خواهد داشت.
شــهردار بروجرد تصریح کرد: آسفالت اخیر 
با همکاری اداره کل راه و شهرسازی لرستان با 
استفاده از نهاده قیری که داریم، انجام می شود؛ 
خیابان های مناطق کمتر توســعه یافته بروجرد 
را شناســایی و تثبیت می کنیــم و اجرای کار 
آســفالت را در سطح این مناطق انجام خواهیم 

داد.
جافری با بیان اینکه در راســتای توســعه 
بیشتر آســفالت با توجه به اینکه فصل اجرای 
آن 6 ماه نخســت سال اســت باید تلاش شود 
مواد اولیه مورد نیاز چون ماسه، شن، دانه های 
سنگی و قیر از محل منابع درآمدی تأمین شود، 
تصریــح کرد: باید جهــت رضایتمندی مردم و 
کاهش ترافیک بروجرد بتوانیم در تعداد زیادی 
از خیابان های شــهر کــه از وضعیت نامطلوبی 
برخوردار هستند، روکش آسفالت اصولی انجام 

دهیم.
     عملیــات آســفالت و لکه گیری 
اســتانداردتر و اصولی تر از گذشته انجام 

می شود
وی با تأکید بر اینکه از فروردین ماه امســال 

یک دســتگاه حمل فلکس و وسایل جانبی آن 
تهیه شــده که عملیات لکه گیری استانداردتر 
و اصولی تر از گذشــته انجام می شود چراکه در 
لکه گیری آسفالت عملیات باید به طور تخصصی 
اجرا شود تا آســفالت دوام و پایداری بیشتری 
داشته باشــد، یادآور شــد: اجرای آسفالت در 
مناطق هدف بازآفرینی به منظور ایجاد تعادل و 
توازن بین مناطق شمال و جنوب بروجرد است، 
چون برخی از مناطق شــهری در شــمال شهر 
عموماً از امکانات رفاهی و وضعیت مطلوب تری 

نسبت به مناطق جنوبی برخوردارند.
شهردار بروجرد ادامه داد: با اجرای آسفالت 
در بافت هــای تاریخــی، قدیمی، حاشــیه ای 
و قســمت های توســعه نیافته بروجــرد، تلاش 
می کنیــم خدمات دهــی به این مناطــق را به 
ســرانه های اســتاندارد جهت ایجاد تعادل بین 

مناطق شمال و جنوب شهر برسانیم.
جافری افزود: اگر کمک بیشــتری شــود و 
قیر بیشتری در اختیار ما قرار گیرد، شهرداری 
بروجــرد درنظــر دارد مناطق هــدف به زودی 
آسفالت شــوند و به بهره برداری برسند تا مردم 

از این خدمات بهره مند شوند.
      طرح مطالعاتی جمع آوری آب های 

سطحی تهیه می شود
وی با اشــاره به دیگر اقدامات شــهرداری 
بروجــرد، ادامــه داد: دو دهنه پــل در ورودی 
کوی پزشــکان ســاخته شــده، جدول گذاری 

برخی خیابان های شــهر به اتمام رسیده است 
و همچنیــن درصــدد هســتیم قســمت های 

آسیب دیده شهر را بازسازی کنیم.
این مقام مســئول گفت: سعی داریم جهت 
بازســازی کلی و جمع آوری آب های ســطحی 
یک طرح مطالعاتی تهیه کنیم، سپس آن را به 
تصویب مراجع مربوطه برسانیم و هرگونه طرح 
در این زمینه را بر اســاس مطالعات مشاورین 

ذیصلاح انجام دهیم.
شهردار بروجرد تأکید کرد: همچنین جهت 
تقویت فعالیت های فرهنگی ســالن آمفی تئاتر 
در شــهرداری بروجرد راه اندازی خواهد شد تا 
بتوانیم مراسم  فرهنگی و کارگروه های مختلف 

در آن برگزار کنیم.
     دعوت از ســرمایه گذاران برای 
احداث بازارچه های محلی در نقاط مختلف 

شهر
جافری تملک اراضی با کاربری فضای ســبز 
توسعه گردشگری، جلب سرمایه گذار  به منظور 
بخش خصوصــی برای احداث زیــپ لاین در 
بالای تپه چغا بروجرد، دعوت از سرمایه گذاران 
برای احداث بازارچه های محلی در نقاط مختلف 
شــهر به منظور جمع آوری دست فروشان و رفع 
معضل ســد معبر در نقاط پرُترافیک شهری و 
غیره را از دیگر اقدامات شــهرداری بروجرد در 
جهت تحول اساســی برنامه های آن و برطرف 

شدن مشکلات مردم عنوان کرد.
به گفتــه وی شــهرداری بروجرد در تلاش 
است در حداقل زمان با اعتماد شهروندان بتواند 
پیگیر مشکلات شــهری و برطرف کردن آن ها 

باشد.

شهردار بروجرد خبر داد:

اجرای طرح نهضت آسفالت معابر بروجرد
بازارچه های محلی ایجاد می شود

مدیرکل بیمه سلامت لرستان گفت:

پایان اردیبهشت، آخرین مهلت ثبت نام دفترچه بیمه سلامت مددجویان کمیته امداد
سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل بیمه سلامت 
کمیته  پوشش  زیر  مددجویان  گفت:  لرســتان 
امداد برای دریافت دفترچه بیمه ســلامت خود 
تا پایان اردیبهشــت ماه وقت دارند تا به دفاتر 

پیشخوان طرف قرارداد مراجعه کنند.
شــاهدخت فتحی بیرانونــد در نشســت خبری با 
اصحاب رســانه اظهار کرد: بر اساس بند چ ماده هفت 
برنامه ششــم توسعه و تبصره 17 قانون بودجه، انتقال 
دفترچــه مددجویــان کمیته امداد به بیمه ســلامت 
در شــهرهای بــالای 20 هــزار نفر جمعیــت از یک 

فروردین ماه 98 اجرایی شد.
وی افزود: در این راستا اطلاع رسانی به مددجویان 
از طریق 31 دفتر پیشخوان دولتی طرف قرارداد انجام  

شده است.
مدیرکل بیمه سلامت لرستان بیان کرد: از 60 هزار 
مددجوی کمیته امداد در شــهرهای بالای 20 هزار، 
تاکنــون کمتر از پنج درصد ثبت نام کرده اند که مقدار 

اندکی است.
فتحی بیرانونــد خاطرنشــان کرد: مهلــت مراجعه 
بــه دفاتر پیشــخوان برای صــدور دفترچه تــا پایان 
اردیبهشــت ماه 98 است، بنابراین از مددجویان تقاضا 
داریــم در نخســتین زمان ممکن نســبت به تحویل 

مدارک خود اقدام کنند.
وی مــدارک مورد نیاز برای صدور دفترچه را اصل 
و کپی شناســنامه، کارت ملــی و کارت معتبر کمیته 
امداد عنوان کرد و گفت: انتظار ما این است که صدور 

دفترچــه مددجویان تا پایان اردیبهشــت ماه به اتمام 
برسد.

مدیــرکل بیمه ســلامت لرســتان اظهــار کرد: 
مددجویان در مرحله نخســت برای دریافت دفترچه 

هزینه ای پرداخت نمی کنند.
وی در ادامــه به پرداخت مطالبــات مراکز دولتی 
و خصوصــی اشــاره و تصریح کرد: از ابتدای ســال تا 
دی ماه 140 میلیارد تومان بابت مطالبات مراکز دولتی 

پرداخت شده است.
مدیرکل بیمه سلامت لرستان افزود: همچنین 32 
میلیارد تومــان مطالبات مراکز خصوصــی تا آبان ماه 
پرداخت شــده که نقطه عطفی در پرداخت مطالبات 

بوده است.


